
                                        SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 

Onderwerp: Afstoten vmbo’s en Aloysiuscollege 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad    

                      Den Haag, 4 november 2014 

Geachte voorzitter, 

Trouw beschreef afgelopen weekend een aantal problemen over het ‘verkleuren’ van scholen en de 

rol van vmbo-afdelingen daarin. Aanleiding is het faillissement van het Haagse Aloysius College (AC). 

Onderwijsadviseur Walter de Wit stelt dat meer scholen in de rode cijfers komen, omdat het aantal 

witte leerlingen afneemt. Oorzaak hiervoor zou de toename van allochtone vmbo-leerlingen zijn. De 

oplossing die scholen soms kiezen is het afstoten van hun vmbo-afdeling.  

Reden voor GroenLinks om, conform artikel 38 van het reglement van orde, de volgende vragen 

stellen: 

1. Weet het college of ook Haagse scholen hun vmbo-afdeling hebben afgestoten of verplaatst? 

En zo ja, welke scholen zijn dat?   

 

2. Onderzoeker Walter de Wit signaleert dat scholen die wit waren en ineens veel allochtone 

leerlingen krijgen, nog maar een paar vmbo-klassen aanhouden. Wie er niet meer bij past, 

kan op andere vestigingen terecht. In Den Haag loten veel scholengemeenschappen kinderen 

met een vmbo-advies uit om die afdeling beperkt te houden, meldt hij. Weet het college hoe 

vaak dit uitloten plaatsvindt?  

 

3. Allochtone kinderen krijgen vaak een te laag advies en belanden zo op een vmbo-afdeling. 

Op een school die behalve vmbo ook een havo en vwo-afdeling heeft, hebben leerlingen 

meer kans om omhoog te stromen. Op het Aloysius stroomt 20% van de mavo leerlingen 

door naar de havo. Weet het college hoe dat percentage op andere vmbo’s is?  

 

4. Is het college het eens met GroenLinks dat onderwijs het belangrijkste instrument tot 

integratie is en het daarom noodzakelijk is dat alle kinderen de beste kansen krijgen en dat 

dit het best gerealiseerd kan worden op gemengde scholengemeenschappen waar vmbo 

samen met havo en vwo wordt aangeboden? Graag een toelichting op uw antwoord. 

 

5. Wat gaat het college doen om gesegrereerde scholen te voorkomen?  

 

6. Is het college van mening dat het ‘verkleuren’ niet zou moeten leiden tot financiële 

problemen?  Graag een toelichting op uw antwoord. 

 



7. Is het college bereid om, samen met andere partijen die zich inzetten voor het behoud van 

het Aloysius College, naar een doorstart te zoeken? 
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